
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 3. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 831

Statsministeren bedes redegøre for bevæggrunden for, hvorfor Statsministeriet har valgt

ikke at politianmelde det læk, der er sket fra regeringens sikkerhedsudvalg, sådan som

det er beskrevet i artiklen ”Læk fra møde i regeringstoppen: Statsministeriet politianmel-

der ikke.” i Ekstrabladet den 1. april 2020, herunder hvad der ligger bag den konkrete vur-

dering, som der henvises til i artiklen fra Ekstrabladet. Statsministeren bedes i denne for-

bindelse forklare, om det er et udtryk for, at man ikke tager dette læk ligeså alvorligt, som

man tog det læk, der skete fra forhandlingerne om udligningsreformen, som Finansmini-

steriet som bekendt valgte at politianmelde.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ole Birk Olesen

(LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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